
   

Protokoll Styrelsemöte 2/3 2024 

Närvarande: Mats Erasmie, Ulrica Fransson, Agne Svensson, Dag Jungenfelt, Kristoffer 
Nyman, Mikael Börjesson, Helen Mattsson 

Frånvarande:  

Plats:  

1.   Formalia 
a. Ordförande förklarade mötet öppnat. 
b. punkter från fg protokoll behandlas under övriga frågor.   

2. Kommunens detaljplanearbete 

Mats  har pratat med Madeleine Wollbrandt på plankontoret för att undersöka hur det 
går med detaljplanen. Svaret är att det inte har  hänt något ännu och att de 
fortfarande håller på att räkna och beräkna. Mats kommer att ha en ny kontakt 25/5. 

3. Vatten och avlopp  

Inget nytt att rapportera mer än att “arbete pågår” 

4. Badplats  
● Agne ska träffa på Åse från kommunen denna vecka. Han har dock fått 

besked att det är dåligt med pengar och vi nog inte kan vänta oss så mycket 
detta år.  

● Vårens städdag blir som vanligt kl 10 på annandag påsk 21 april. Agne 
ansvarar för annonsering, korvgrillning med mera. Tobbe som brukar lyfta upp 
flotten har inte gjort det i år trots påstötningar men nu har Agne fått tag i en 
annan utförare. Detta kommer att ske i närtid så att man kan skrapa musslor 
och fixa innan den ska sättas i igen. 

● Skylt som visar var hjärtstartaren förvaras ska sättas upp vid simskoleboden. 
● 12/3 hålls en utbildning hos kommunen om hur man fyller i rapportsystemet 

för säkerhetskontroller. Arbetet med kontroller behöver delas  upp. 

 

5. Simskola  

Mikael och Ulrika har intervjuat kandidater till simlärarjobben. Styrelsen beslutade att 
anställa tre stycken. Det kan ev bli lite back ekonomiskt om det inte kommer 
tillräckligt många deltagare, men i  ljuset av att det är den enskilt viktigaste 
verksamheten som samhällsföreningen bedriver ansågs det vara adekvat.Mikael har 
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även sökt ett stipendium som vi hoppas kunna få.  Dessutom har Ulrika ansökt om 
feriearbetare hos kommunen, men det får vi inte besked om förrän senare. 

Agne ska kolla med kommunen hur det är med ansvarsförsäkring för de simlärare 
som vi anställer. 

Detta år kommer Mikael ta fram ett formulär som gör att man kan anmäla sig digitalt 
och i god tid innan simskolan startar. För att anmälan ska gälla behöver man swisha 
in avgiften. Det kommer att finnas en egen e-postadress för simskolan.  

Marknadsföring sker på hemsidan, diverse FB-grupper och anslag. Då 
simskolegruppen djupdykt lite i simskoleverksamheten på Tjörn kan vi konstatera att 
det finns ganska många simskolor men att Stockevik ändå har en hyggligt stor andel 
deltagare. 

Styrelsen beslutade även att höja avgiften för 2025. 600 kr för 4 veckor och 350 för 2 
veckor. 

Mikael fortsätter att uppdatera hemsidan så vi ombeds att komma in med material 
och/eller synpunkter. 

Ulrika ansvarar för försäljningen och ber oss att fundera på om vi ska addera några 
nya produkter.  

6. Ekonomi 

Dag har skickat ut en balans- och resultatrapport för 2024. Omsättningen var 110000 
kr och kostnaden 118 000 kr. Det ger en förlust på 8000 kr. Försäljningen ökade med 
34% 

Förra året hade vi 119 betalande medlemmar och hittills i år har vi 85. Dag försöker 
stöta på gamla medlemmar och det ska också påminnas på FB-gruppen. Dag lämnar 
den ekonomiska rapporten till revisorerna. 

7. Övriga frågor 
a. Ny vägskylt till Kärretvägen är klar 
b. Framtida sophantering (hushållsnära insamling) - Mats har pratat med 

Torbjörn Andersson på kommunen. Det visar sig att man inte är har planen 
helt färdig ännu, men under hösten ska det vara klart och alla nya stora 
sopkärl vara på plats. Boende på Kärretvägen har kommit upp med en egen 
lösning där de vill gå ihop att ställa alla sina kärl tillsammans. Om man enas 
om en sådan lösning kommer tydligen kommunen och bygger något slags 
“hus” för detta. Vi enas om att samhällsföreningen inte kan ta några egna 
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initiativ i detta då det ser så olika ut för fastighetsägare. Mats kommer att 
bjuda in Torbjörn Andersson till vårt årsmöte för att berätta mer. 

c. Rishögarna vid pumpstationen - dessa ligger kvar och tydligen ska 
samhällsföreningen ha lovat att ta han om dem. Helen går tillbaka i 
protokollen för att kolla. 

d. Nästa möte är den 18 maj kl 17 hos Mikael. 

 

 

 

Mats Erasmie                                       Helen Mattsson 

Ordförande                                                        Sekreterare 
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